
 
 
 
 
 
 
 
Aan het College van Burgemeester en Wethouders 
Coolsingel 40 
3011 AD Rotterdam 
 
 
 
Schriftelijke vragen over stijging CO2-uitstoot in Rotterdam 
 
 
Rotterdam, 11 september 2018  
 
 
Geacht college, 
 
De uitstoot van CO2 is een belangrijke oorzaak van de opwarming van de aarde. De 
opwarmende aarde leidt tot een stijgende zeespiegel, extremer weer (zoals stormen en 
grote periodes van droogte) en het verdwijnen van dier- en plantsoorten. Alle reden dus 
om de CO2-uitstoot snel en sterk terug te dringen. 
 
Het Centraal Bureau voor de Statistiek (CBS) meldde echter op 10 september jl. dat de 
CO2-uitstoot in Nederland op dit moment nog net zo hoog is als in 1990. Dat is zeer 
zorgelijk en staat in scherp contrast met het klimaatakkoord van Parijs en de plicht die 
de Nederlandse Staat sinds de Klimaatzaak heeft om in 2020 25% minder CO2 uit te 
stoten dan in 1990. 
 
Rotterdam doet het zelfs nog veel slechter dan het Nederlandse gemiddelde. De 
afgelopen 25 jaar is de CO2-uitstoot in onze stad gestegen met 50%. We nemen 
daarmee de treurige derde plaats in van gemeenten met de meeste uitstoot in 2016. De 
grootste vervuilers van Rotterdam zijn de kolencentrales, de chemische industrie en 
raffinaderijen.  
 
Dat moet anders. Het coalitieakkoord ‘Nieuwe energie voor Rotterdam’ spreekt de 
ambitie uit om in 2030 50% minder CO2 uit te stoten, wat voor deze collegeperiode (tot 
2022) neerkomt op 440 – 660 kiloton. Dat vraagt om een koerswijziging ten opzichte 
van het huidige, ineffectieve beleid. 
 
We hebben hierover de volgende vragen: 
 

1. Deelt het college de zorgen van GroenLinks over de stijging van de CO2-uitstoot 
in Rotterdam en ziet het de urgentie om direct actie te ondernemen? 

2. Is het college bereid om snel met concrete maatregelen te komen om de CO2-
uitstoot deze collegeperiode terug te dringen? Zo ja, op welke termijn kan zij 
deze maatregelen voorleggen aan de raad? En op welke wijze gaat zij monitoren 
of deze reductie ook daadwerkelijk wordt bereikt? 

3. Welke maatregelen neemt het college om al in 2019 tot een reductie van de CO2-
uitstoot te komen en dus de trend van de stijging van uitstoot te keren? 

4. Is het college bereid om met alle middelen die tot haar beschikking staan het 
Havenbedrijf en bedrijven in de haven te stimuleren de CO2-uitstoot snel terug te 
dringen? Zo ja, welke middelen wil het college daarvoor inzetten en op welke 
termijn? 



5. Is het college bereid een lobby richting het Rijk te starten voor meer 
mogelijkheden om bedrijven in de stad en de haven ertoe te brengen de CO-
uitstoot drastisch te reduceren? 

 
Met vriendelijke groet, 
 

      
  
 
Jeroen Postma    Stephan Leewis 


